
”Jag tror inte att marknaden är mättad”
https://fastighetssverige.se/artikel/yjag-tror-inte-att-marknaden-ar-mattady-26445

Publicerad den 14 November 2017

Uthyrning Andreas Malmsäter, uthyrningschef på Fabege, tror på en hyresuppgång med mer än tio procent i Stockholm det närmsta
året. Här berättar han varför.

- Nicklas Tollesson
nicklas@fastighetssverige.se
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